
THERE IS/THERE ARE 

(TAM JE/TAM SO) 

 

Kadar želimo opisati kakšen prostor ali živa bitja in stvari v okolju (na primer 

hišo in prostore v njej, mesto in stavbe v njem, učilnico in pohištvo v njej), v 

angleščini uporabimo besedni zvezi THERE IS/THERE ARE.  

 

Če opisujemo ali govorimo o ENI stvari, živali, stavbi, uporabimo there is 

(ednina).  

 

Primer: Tam je pes. There is a dog. (trdilna poved) 

 

Če opisujemo ali govorimo o VEČIH stvareh, živalih, stavbah, uporabimo there 

are (množina).  

 

Primer: Tam so psi. There are dogs. (trdilna poved) 

 

 

 

 

KAKO TVORIMO VPRAŠALNE POVEDI? 

 

Zelo enostavno je. 😊 Besedico is ali are damo na prvo mesto v povedi.  

 

Primer za ednino: Ali je tam pes? Is there a dog? (vprašalna poved) 

Primer za množino: Ali so tam psi? Are there any dogs? (vprašalna poved)  

 



KAKO PA ODGOVORIMO NA VPRAŠALNE POVEDI? 

 

Zelo preprosto. 😊 Z Yes ali No pa še nekaj malega zraven.  

 

Primer za ednino: Is there a dog? Yes, there is.  No, there isn't.  (možna 

odgovora na vprašanje) 

 

Primer za množino: Are there any dogs? Yes, there are.  No, there aren't. 

(možna odgovora na vprašanje) 

 

KAKO PA TVORIMO NIKALNE POVEDI? 

Hokus pouks abrakadabra. 😊 Besedica is se spremeni v isn't in are v aren't. 

 

Primer za ednino: Tam ni psa.  There isn't a dog. (nikalna poved) 

Primer za množino: Tam ni psov.  There aren't any dogs.  (nikalna poved)  

 

 


